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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN
Tisztelt Elnök Asszony!
„Milyen intézkedést tett az illegálisan forgalmazott fogyasztói tej kivonásáról
a kiskereskedelembó7?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!
A K/12770 számon képviselőtársam által benyújtott írásbeli kérdésére adott
válaszában azt írta, hogy „amennyiben felvetése beigazolódik, miszerint a Cseh
Köztársaság az általa termelt 2,8% (m/m) zsírtartalmú fogyasztói tejet
forgalmaz Magyarországon, akkor megtesszük a szükséges lépéseket . . ."
Az Országgyűlés 196 . Ülésnapjának 130 . Felszólalásaként ismét szóvá tettem e
jelenséget, majd a helyettesítő politikai államtitkárnak átnyújtottam egy liter
2,8%-os tejet, melyet aznap vásároltam Magyarországon, származási országként
a Cseh Köztársaság szerepelt .
Jelenlegi politikai államtitkára megköszönte a tejet, és idézem : „bár ha jól
tudom, a Cseh Köztársaság is az Európai Unió teljes jogú tagja, tehát ide is lehet
hozni, és innen is vihetünk oda, amit természetesnek tartok" .
Az előbb idézett írásbeli válaszból kiderül, hogy a tárca szakértői ismerik az
Uniós szerződésünk teljes szövegét, politikai államtitkára - nyilván, mert akkor
még nagyon friss volt kinevezése - nem igazán .
Ezért kérdezem milyen intézkedést tett az illegálisan forgalmazott fogyasztói tej
kivonásáról a kiskereskedelemből?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . január 20-án
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